
 

 

 

 

Tarnów, 29 października 2024 r. 

KRM.0003.135.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na IX sesji Rady Miejskiej 24 października 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Grażyna Barwacz powiedziała, że  
w ostatnich latach ulica Krzyska stała się bardzo ruchliwą drogą, zwłaszcza w godzinach szczytu. Do 
radnej docierają liczne głosy, że ustawiony czas świateł drogowych na skręcie z ulicy Spokojnej w ulicę 
Krzyską jest zbyt krótki, przez co przejechać mogą maksymalnie trzy, cztery samochody. W rezultacie 
tworzą się tam bardzo długie korki. Poprosiła o zmianę ustawień tych świateł, aby usprawnić ruch  
w tym miejscu.   


